
Styrelsemöte nr 8 i Arilds Byalag 2024-01-22 

Plats: Helena 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Eva Gauffin, per teams 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Fredrik Magnusson 

- Christoffer Petersson 

- Jennie Tyrberg, per teams 

- Marko T Wramen 

- Göran Elsmén, punkt 1- 4 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg under Övriga frågor. 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-11-09 

Protokollet godkändes. 

4. Valberedningen inför 2024/2025 

Göran förhörde sig om hur styrelsen anser att arbetet fungerat och vilka behov 
som finns. De nya ledamöterna var överens om att det är mer arbete än de 
hade trott. Behovet av en lokal kvarstår. Jennie saknar utskott, Claes anser 
arbetet fungerat bra bortsett från information.  

Helena förklarade att hon inte önskar bli omvald, övriga som är upp för omval 
ställer upp igen. Göran bad om förslag på tänkbara ersättare. 

5 Rapport ekonomi 

Senast Fredrik kollade hade vi 437 betalande medlemmar. Det börjar komma in 
medlemsavgifter. Bäst om de kommer in per swish eftersom vi då får tillgång 
till namn och telefonnummer, vilket ger oss möjlighet att skicka meddelanden 



per sms. Information om att det är dags att betala och swish-nummer måste ut 
på hemsida och Facebook.  

Vi har fått in 12 000 kr, vilket är bidraget för motverkande av ensamhet hos 
äldre, och 21 000, vilket antagligen är kommunens bidrag till bassängen. Vi ska 
söka pengar för blommor på allmänna platser.  

Fredrik har försökt men ännu inte lyckats få klartecken till att ändra rubriker på 
våra swish-konton. Han kommer också att fortsätta arbeta för bättre ränta på 
våra konton. 

6 Verksamheten 

6.1 Arildslingan, skylt och bänk 

Johan har talat med Sverker om platsen för bänken. Eventuellt är den tänkta 
platsen på kommunens mark. Under morgondagens vandring bestämmer vi 
exakt plats. 

Vi väljer inte byalagets loga på Arildslingans skyltar utan tar en skylt med tydlig 
bild av kapellen. Jennie kontaktar kommunen i saken. På vissa stolpar kommer 
inte bara denna loga upp utan också en loga för pilgrimsleden. 

6.2 Välkomstskylt vid Arild 

 Bordläggs 

6.3  Fortsatt städning av poolhuset 

 Planeras till mars. Claes har gjort en inköpslista. 

6.4 Aktiviteter 2024 

 Hyra ut grönsakskiosken? 

Utlägg på Facebook om möjlighet att hyra kiosken. Styrelsen beslutar. 
Dessutom bokbytarhylla. Christoffer fixar. Kiosken får står öppen. Matilda 
Wennerholm matildawennerholm77@gmail.com har hört av sig och vill hyra 
eller låna kiosken för utställning.  

 Brödförsäljning i Viktors kiosk 

 Helena vill sälja bröd i år också. 

 Blommor till alla krukor 

Eva tar krukorna i år, framför allt de vid busshållplatsen. Eva kontaktar Kicki i 
frågan. 

 Kunskap och soppa 

mailto:matildawennerholm77@gmail.com


 Flera förslag. Claes har talat med Kullabergs vingård, Göran Elsmén  

har förslag på ett föredrag om verksamheten med ribbåtar och Marko kan 
tänka sig ett föredrag om fågel- och djurliv. 

Agenda för året med fördelning av ansvar 

Stämma 13 april preliminärt: Christoffer kollar med hamnen 

Valborg 30 april: Helena ansvarar med stöd av Johan och frågar Krister Thelin 
om att vara talare. 

Städdag preliminärt 18 maj: Claes ansvarar 

Midsommar 21 juni: Fredrik ansvarar 

Arildsdagen 20 juli: Eva ansvarar 

6.5 Nedmontering av gran och slinga 

Christoffer ser till att granen kommer bort. Fredrik kollar om vi kan träffa avtal 
om att låna släp. 

6.6 Fredrik föreslår att vi väcker liv i quiz-kvällar och undersöker möjligheten till 
det. 

7 Information mm 

 7.1 Information under arild.se 

Vi ber Roger lägga ut protokoll också i fortsättningen. 

Johan tar fram gamla exemplar av Byaläget för bedömning om vi ska ha samma 
modell framåt. 

 7.2 information från kommunen 

 Lekplatsen:   På gång 

 Cykelbanor:  Inte påbörjade än 

 Ny pool: Avslag från kommunen om upprustning av poolen 

 Badstegar:  Ska komma nya 

 Tussan: kommunen vill sätta upp fast toa men om det blir är oklart 

Anslagstavla: En vid busshållplatsen, en i hamnen och den tredje i hörnet Stora 
vägen-Nabbavägen. Christina går vidare med detta. 

 Parkslide: Bordläggs 

 Staty: Bordläggs 



 Skötsel av kommunen mark: Bordläggs 

 Bidrag för motverkande av ensamhet hos äldre:  Klart, vi har fått bidrag 

 Utegym: Bordläggs 

 7.2 Redaktionsgruppen 

 Ingen information 

8 Utestående punkter 

 8.1 Upprustning av röda hallar 

 Eva har skrivit en ansökan om bidrag, som skickas in i veckan. 

 8.2 Bänken på Snogaliden 

 Claes påminner Länsstyrelsen. 

9 Trafikfrågor  

 9.1 Bussgruppen 

 Inget har hänt i frågan sedan mötet med byaråden. Claes stöter på.  

10 Övriga frågor 

Det regnar in i vår brevlåda och också i nyckelskåpet. Christoffer åtar sig flytta 
nyckelskåpet eller sätta upp ett regnskydd. Ett nyckelskåp behövs också till 
poolhusets nycklar. 

 Vi behöver fler som jobbar på Arildsdagen. Eva tar fram en lista med förslag. 

Vi måste ha tillstånd för Valborg, Midsommar och Arildsdagen. Claes kollar med 
Clas H om han kan söka. 

Poolen läcker hela tiden och kommunen har sagt nej till upprustning. Claes och 
Fredrik har begärt ett möte i mitten av mars. Claes plockar fram avtalet med 
kommunen om gränsdragning när det gäller poolen och skickar ut. 

Jennie lägger upp information om verksamheten med datum samt om 
medlemsavgift på vår sida på Facebook. 

11 Nästa möte 

 Den 4 mars kl 18:30 hos Fredrik  

………………………………………………………………………………………………………………………. 

Claes Lundgren 



 

…………………………………………………………………………………………………………………………….. 

Helena Heuman 


